



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 04-01-2021 02:20:28 PM Subject: Disclosure of Appointment of the Secretary of the</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 04-01-2021 02:20:28 PM الموضوع: إفصاح تعيين أمين سر مجلس الإدارة</p>
<p>Based of the provisions of Article No. (11) of the instructions for disclosure of the exporting companies and the accounting standards for the year 2004, please be informed that Mr. Nabil Mohd Abdul Rahman Muzuk (Acting CEO) has been appointed as Secretary of the Board of Directors of Dar Al Aman for Islamic Finance as of 16/12/2020</p>	<p>إستناداً لأحكام المادة رقم (11) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لعام 2004، يرجى إعلامكم بأن السيد/ نabil محمد عبد الرحمن مزق القائم بأعمال الرئيس التنفيذي قد تم تعيينه أمين سر مجلس إدارة شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي وذلك إعتباراً من تاريخ 2020/12/16 .</p>
<p>16-12-2020</p>	<p>16-12-2020</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: ايهاب الهيموني Position: manager assistant</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: ايهاب الهيموني المنصب: مساعد اداري</p>